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Protokó  nr 19/2012 
z odbytej w dniu 27 lutego 2012 roku o godz. 1200 

w Centrum Edukacji Ekologicznej w Cieszanowie  
SESJI RADY MIEJSKIEJ W CIESZANOWIE 

 
Obecni na sesji:  

1. Radni Rady Miejskiej w Cieszanowie, na ogóln  liczb  15 radnych  
w obradach udzia  wzi o 15 radnych, lista obecno ci stanowi za cznik nr 1. 

2. Pozostali uczestnicy – wg list obecno ci stanowi cych za czniki nr 2 do protoko u 
3. Pracownicy Urz du Miasta i Gminy Cieszanów  

Pan mgr Zdzis aw Zadworny – Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów 
Pan mgr Janusz Mazurek – Zast pca Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów 
Pan mgr in . Andrzej Szymanowski – Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów 
Pani mgr Anna Stanowska – Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów.  

 
Ad. I pkt. 1 
 

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanis awa Chomyszyn 
otworzy a XIX Sesj  Rady. Nast pnie powita a radnych oraz zaproszonych go ci.  

Pani Stanis awa Chomyszyn poinformowa a zebranych, i  w obradach uczestniczy 15 
radnych - quorum zdolne do podejmowania uchwa .  
 
Ad. I pkt. 2. 
 

Przewodnicz cy Pani Stanis awa Chomyszyn odda a g os Burmistrzowi Zdzis awowi 
Zadwornemu. 

Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów zg osi  wniosek o wprowadzenie do porz dku 
obrad projekt uchwa y:  

1)   w sprawie przyst pienia do Podkarpackiego Programu Odnowy Wsi na lata 
2011-2016. 

 
Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Cieszanowie podda a wniosek pod g osowanie i 

stwierdzi a, i  wniosek Burmistrza zosta  przyj ty przez Rad  wobec powy szego projekt uchwa y 
w sprawie przyst pienia do Podkarpackiego Programu Odnowy Wsi na lata 2011-2016 zosta  
wprowadzony do porz dku obrad w g osowaniu: „za” 15 radnych, „wstrzyma  si ” 0 radny, 
„przeciw” 0 radnych. 

Kolejno Przewodnicz cy Pani Stanis awa Chomyszyn zapozna a zebranych z 
porz dkiem obrad: 

 
I. Sprawy organizacyjne: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyj cie porz dku obrad. 
3. Przyj cie protoko u XVIII Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

II. Informacja Przewodnicz cego o dzia aniach podejmowanych mi dzy Sesjami 
Rady Miejskiej.  

III. Sprawozdanie Burmistrza z pracy mi dzy Sesjami Rady Miejskiej  
w Cieszanowie.  

IV. Raport ze wspó pracy zagranicznej za 2011 rok. 
V. Informacja o stanie realizacji zada  o wiatowych Gminy Cieszanów za rok 

szkolny 2010/2011. 
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VI. Rozpatrzenie projektów uchwa  lub zaj cie stanowiska:  
1) w sprawie zamiaru likwidacji Filialnej Szko y Podstawowej w Kowalówce, 
2) w sprawie zamiaru likwidacji Filialnej Szko y Podstawowej w Niemstowie, 
3) w sprawie zamiaru likwidacji Filialnej Szko y Podstawowej w Nowym Siole, 
4) w sprawie przyst pienia do Podkarpackiego Programu Odnowy Wsi na lata 

2011-2016. 
VII. Interpelacje i zapytania radnych. 

VIII. Odpowiedzi na interpelacje zg oszone na poprzedniej sesji. 
IX. Wolne wnioski i informacje. 
X. Zako czenie obrad XIX Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

 
 
Nast pnie podda a porz dek obrad pod g osowanie w wyniku, którego stwierdzi a, i  

zosta  on przyj ty, g osami: „za” 15 radnych, „wstrzyma  si ” 0 radny, „przeciw” 0 radnych. 
 
Ad. I pkt. 3. 
 

Przewodnicz cy Pani Stanis awa Chomyszyn poinformowa a radnych, i  protokó  
XVIII Sesji, by  wy ony do wgl du w biurze Rady oraz przes any e-mailem do radnych. 
Kolejno zapyta a czy kto  wnosi uwagi do protoko u. 

Wobec braku uwag Przewodnicz cy przeprowadzi a g osowanie i stwierdzi a, i  
protokó  z ostatniego posiedzenia Rady Miejskiej zosta  przyj ty, g osami 14 radnych „za”, 1 
radny „wstrzyma  si ”, „przeciw” 0 radnych. 
 
Ad. II. Informacja Przewodnicz cego o dzia aniach podejmowanych mi dzy Sesjami 
Rady Miejskiej. 
 

Przewodnicz cy Pani Stanis awa Chomyszyn poinformowa a, zebranych o dzia aniach 
podejmowanych mi dzy sesjami – informacja stanowi za cznik nr 4 do protoko u. Ponadto 
Pani Stanis awa Chomyszyn odczyta a protokó  Komisji Rewizyjnej z kontroli przetargów i 
zada  inwestycyjnych, która odby a si  w dniu 10 lutego 2012 r. 
 
Ad. III. Sprawozdanie Burmistrza z pracy mi dzy Sesjami Rady Miejskiej  
w Cieszanowie. 

Sprawozdanie Burmistrza stanowi za cznik nr 5 do protoko u. 

Ad. IV. Raport ze wspó pracy zagranicznej za 2011 rok. 

Raport ze wspó pracy zagranicznej za 2011 rok stanowi za cznik nr 6 do protoko u.  
 
Ad. V. Informacja o stanie realizacji zada  o wiatowych Gminy Cieszanów za rok 
szkolny 2010/2011. 
 

Informacja o stanie realizacji zada  o wiatowych Gminy Cieszanów za rok szkolny 
2010/2011 stanowi za cznik nr 7 do protoko u 
 

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanis awa Chomyszyn og osi a 
10 minut przerwy. O godz. 12.30 obrady zosta y wznowione. 
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Ad. VI. Rozpatrzenie projektów uchwa  lub zaj cie stanowiska: 
 
Zast pca Przewodnicz cego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczyta  
projekt uchwa y: 
 

1) w sprawie zamiaru likwidacji Filialnej Szko y Podstawowej w Kowalówce, - 
za cznik nr 8 do protoko u – uchwa a nr XIX/6/2012.  

 
os  zabra  Pan  Zdzis aw  Zadworny  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Cieszanów,  który  

powiedzia , e jest to jeden ze smutniejszych projektów uchwa  przed onych Radzie, a 
przedstawione rozwi zanie nie jest rozwi zaniem docelowym dla Filialnej Szko y 
Podstawowej w Kowalówce, Filialnej Szko y Podstawowej w Niemstowie oraz Filialnej 
Szko y Podstawowej w Nowym Siole. Zaznaczy , e wa ne jest, aby te trzy szko y, na które 
zosta y przygotowane projekty uchwa  o likwidacji mog y nadal funkcjonowa , dlatego 
podj to dzia ania zmierzaj ce do powstania szkó  niepublicznych. Kolejno Burmistrz 
przedstawi  demografi  urodze  w latach 2006-2011, która zmniejszy a si  z 978 uczniów 
(2006 r.) do 737 (2011 r.), a wi c spadek o ponad 240 uczniów, na których gmina otrzymuje 
subwencj , przy zmniejszeniu etatów nauczycieli z 96 (2006 r.) do 79 (2011 r.). Nast pnie 
mówca odniós  si  do danych w stosunku kraju, gdzie w ostatnich 5 latach zlikwidowano ok. 
3 tys. szkó , liczba uczniów zmniejszy a si  o 1 milion, jednak e utworzono 11 tys. nowych 
etatów pracy dla nauczycieli. Doda , i  fakt zatrudnienia tak du ej liczby nauczycieli wynika 
z wielko ci pensum jakie nauczyciele wypracowuj , a jest ono najni sze w Unii Europejskiej. 
Wy sze pensum powoduje mniejsz  liczb  etatów nauczycielskich, co kosztuje mniej. 
Ponadto mówca zaznaczy , i  gminy szukaj  ró nych rozwi za , przekazuj  szko y osobom 
prywatnym, osobom ko cielnym, stowarzyszeniom, a w gminie Cieszanów powsta o 
rozwi zanie, aby utworzy  szko y niepubliczne prowadzone przez Spó  Zak ad Obs ugi 
Gminy w Cieszanowie. Kolejno Pan Burmistrz powiedzia , i  odby y si  ju  spotkania z 
rodzicami, na których zosta  omówiony temat utworzenia szkó  niepublicznych, które 
zosta yby utworzone na podstawie deklaracji rodziców, a nie na podstawie przekazania. 
Mówca zaznaczy , i  prognoz , któr  si  kieruje jest liczba urodze , która przez najbli szych 
5 lat jest na podobnym poziomie i daje szans  na funkcjonowanie szkó  niepublicznych, gdy  
w miejscowo ci, w której nie ma szko y ycie powoli wymiera. Doda , e albo b dziemy 
szuka  ró nych rozwi za  dla tych szkó , albo pójdziemy tak jak nasi s siedzi w powiecie i 
utworzymy jedn  du  szko , do której zwieziemy dzieci z ca ej gminy. 

os zabra a Pani Stanis awa Chomyszyn, która przypomnia a o czasie trwania 
wyst pienia, który wed ug statutu nie mo e przekroczy  5 minut, a powtórne zabranie g osu 
w tej samej sprawie 3 minuty.    

Kolejno g os zabra  radny Pan Wojciech Bro , który powiedzia , e pami ta o czasie 
trwania wyst pie , a zapewne przypomnienie Pani Przewodnicz cej mia o charakter 
porz dkuj cy, doda , i  przygotowane zosta y trzy projekty uchwa  wi c g os w temacie 
likwidacji szkó  mo na zabra  przy ka dym projekcie uchwa y. Kontynuuj c radny 
powiedzia , e wszystkie dzia ania, które zosta y podj te by y dzia aniami, które osi gn y 
okre lony skutek ale tak e dezinformowa y mieszka ców, w rozdawanych rodzicom z 
pobliskich miejscowo ci broszurach Burmistrz powo  si  na artyku  z Gazety Prawnej z 23 
stycznia 2012 r., jednak ten artyku  dotyczy  przekazywania szkó  do 70 uczniów. Mówca 
zaznaczy , i  ok. 2% dzieci w skali kraju ucz szcza do szkó  niepublicznych. Doda , i  gminy 
szukaj  ró nych rozwi za  i czasami s  one bolesne, szczególnie dla dzieci, rodziców, a 
rozwi zanie, czyli utworzenie szkó  niepublicznych proponowane przez Burmistrza jest ma  
rewolucj , któr  nikt nie przeprowadza . Kolejno radny zada  pytania: 
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1. skoro Pan Burmistrz mo e zrobi  co chce w spó ce prawa handlowego, to po 
co w uchwale nr 83/LIX/2010 okre lony zosta  zakres dzia alno ci tej spó ki, 
doda , i  samorz d terytorialny powinien koncentrowa  si  na wykonywaniu 
zada  publicznych, a dzia alno , o której mowa – prowadzenie szkó  
niepublicznych, nie b dzie zwi zana z realizacj  ustawowych zada  gminy, w 
zwi zku z tym mo e zaistnie  sytuacja, taka, e b dzie to obej cie prawa,  

2. z czego wynika, e spó ka prawa handlowego, w której 100% udzia u ma 
gmina, b dzie mog a prowadzi  szko y niepubliczne skoro gmina mo e 
prowadzi  tylko szko y publiczne, ta dzia alno  wykracza poza sfer  
ustawowych zada  gminy, które s  opisane w ustawie o samorz dzie 
gminnym. 

Ponadto mówca powiedzia , i  wprowadzone zmiany do zakresu dzia  spó ki uniemo liwi y 
Wojewodzie wykonanie swoich dzia  nadzorczych w sprawie tej spó ki zwi zane z jej 
dzia alno ci . Wojewoda nie pozyska  informacji niezb dnych dla oceny, czy przedmiot 
dzia alno ci gospodarczej, jaka b dzie prowadzona przez t  spó , w tym wypadku 
prowadzenie szkó  niepublicznych, b dzie zwi zana z realizacj  zada  publicznych, w 
zwi zku z tym, czy uchwa a zgromadzenia wspólników nie naruszy a ustawowych 
ogranicze .    

Pan Zdzis aw Zadworny Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów odpowiadaj c na 
powy sze powiedzia , i  dzia alno  spó ki rozpoczyna uchwa a za ycielska Rady, a potem 
dzia alno  spó ka poszerza na podstawie decyzji walnego zgromadzenia wspólników, z 
którego posiedzenia sporz dza si  akt notarialny, który jest podstaw  do wpisania do 
krajowego rejestru s dowego. Zaznaczy , i  notariusz nie mo e sporz dzi  aktu  niezgodnie z 
prawem, a krajowy rejestr s dowy nie mo e wpisa  czego , co zosta o dokonane niezgodnie z 
prawem. Mówca zaznaczy  tak e, e gmina nie mo e pozby  si  prowadzenia szkó  
publicznych, a by y takie sytuacje, ze Rady podejmowa y uchwa y, przekazuj ce ca  o wiat  
jednostkom niepublicznych czyli stowarzyszeniom, fundacjom, ale te uchwa y by y uchylane. 
Ponadto mówca zaznaczy , i  dzia alno  spó ki by a przedyskutowana, sprawdzona i dopiero 
wprowadzona do obrotu prawnego. 

Radny Pan Edward Dziadu a zabieraj c g os powiedzia  - nie ma racjonalnych 
powodów reorganizacji o wiaty w gminie, nie ma te  podstaw prawnych, o których tak 
szeroko przed chwil  mówi  Burmistrz. W lata 2006-2012 uby o 241 uczniów, co stanowi 
24%, a subwencja w tym czasie wzros a o 31,5%, w przeliczeniu na jednego ucznia wzros a o 
74,5%. Burmistrz nigdy nie mia  i nie ma perspektywicznej polityki o wiatowej, dzia a 
dora nie pod wp ywem osobistych impulsów, na przyk ad tego rok temu rozpocz  
wygaszanie Gimnazjum w Nowym Lubli cu, teraz t  placówk  chce reaktywowa . 
Zmniejszy  stopie  organizacyjny szkó  w Kowalówce, Niemstowie i Nowym Siole, teraz 
chce aby w tych miejscowo ciach by y szko y z klasami I-VI. Dlaczego w ostatnich latach 
zatrudniono emerytów i m odych nauczycieli skoro dla pracuj cych w szko ach nie by o 
godzin. Jasno wynika z tego, e by a prowadzona polityka kadrowa polegaj ca na 
zatrudnieniu „swoich”. W latach 2002-2006 w Cieszanowie uby o 120 uczniów, a do pracy 
przyj to 14 nowych nauczycieli. Burmistrz tym, którzy s  odr bnego zdania w sprawie 
tworzenia szkó  niepublicznych, zarzuca, e oni nic nie rozumiej . Doskonale my to 
rozumiemy, e to Burmistrz sam rozp ta  sobie piek o zad aj c gmin  do kresu mo liwo ci 
i teraz szuka oszcz dno ci w o wiacie. Podawana wysoko  zad enia trzy miliony sze set 

otych, czyli rednia 600 tys. z  rocznie to jeszcze nie jest powód do tworzenia szkó  
niepublicznych we wszystkich miejscowo ciach, gdzie istniej  szko y. Nie przedstawiono 
nam z czego powsta o zad enie, nie nazwano tzw. wydatków maj tkowych wobec czego 
nie wiemy czy by y to wydatki niezb dne do funkcjonowania szkó , czy tylko podarunki 
przedwyborcze, np. wyposa enie placów zabaw, grillów, boisko w Nowym Siole, zmiana 
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ogrzewania. Przed one dane radnym podpisane przez Burmistrza ró ni  si  od tych, które 
wykaza  Zast pca w odpowiedzi na moj  interpelacj . Mo na wi c st d wysnu  wniosek, e 
manipuluje si  danymi tak, aby ostatecznie wysz a kwota trzy miliony sze set z otych. 
Nawiasem mówi c na posiedzeniu Komisji zg asza em ten problem, ale nikt nie usi owa  
wyja ni  sk d ró nica 230 tys. z  wzi a si  w roku 2011. Wcze niej nie by o alarmuj cych 
informacji o tym, e szko y powoduj  takie zad enie, to co nagle w tym roku rozpocz  si  
dramat finansowy. W roku bie cym Burmistrz rozpocz  rozmowy z nauczycielami, 
rodzicami w zasadzie wed ug nauczycieli by  to szanta  i dyktat. Nikt o nic nie pyta 
nauczycieli, tylko Burmistrz o wiadcza im swoj  wol , a Prezesa Zarz du Gminnego 
Zwi zku Nauczycielstwa Polskiego wywo  z lekcji i przez dwie godziny stara  si  uzyska  
akceptacj  swojego projektu. Na posiedzeniu Komisji O wiaty Kultury i Sportu Burmistrz i 
kilku radnych bezzasadnie nadu ywa o s ów „solidarno  zawodowa”. To na czym mia a 
polega  „solidarno  zawodowa”, nauczyciel, który uczy w klasie ponad trzydziestoosobowej 
z nauczycielem, który uczy w kilkuosobowej klasie i godzi si  na szko  niepubliczn , to co 
maj  si  dzieli  obowi zkami, wynagrodzeniem. Dyrektorzy szkó  zajmuj  postaw  
wyczekuj , chocia  jeden z nich o wiadczy , e nauczyciele bardzo du o zarabiaj , a inny 
uwa a, e liga pi karska halowa jest wa niejsza ni  spotkanie rodziców i nauczycieli. 
Dyrektorzy patrz  na reorganizacj  przez pryzmat w asnych korzy ci i strat, nie interesuj  ich 
ani nauczyciele, rodzice, ani nawet dzieci. W waszych g osach jakie pad y na Komisji i w 
dyskusji, gdzie uczestniczy em nie ma w zasadzie s ów dotycz cych poziomu nauczania, o 
wszystkim ma decydowa  ekonomia. Nasz Klub uwa a, e nie ma przes anek ekonomicznych 
do zast powania szkó  publicznych niepublicznymi. Nie uwa amy jednocze nie, e sytuacja 
na linii pa stwo - samorz dy jest prawid owa, ale naprawa tego nie jest naszym zadaniem 
radnych i nie mo na tego robi  naginaj c i omijaj c przepisy prawa. Burmistrz niech te  
szuka oszcz dno ci w zatrudnieniu u siebie w wyniku przyznawaniu i poborów nagród. Po 
kilku latach, niewielu b dzie pami ta , e w 2012 roku premierem by  Donald Tusk, 
wicepremierem Waldemar Pawlak, a w ministerstwie rz dzili Pani Szumilas i Pan S awecki, 
natomiast z ca  pewno ci  wszyscy mieszka cy gminy zapami taj , e w tym roku upad a 
nasza o wiata, b  doskonale wiedzieli, e to si  sta o dzi ki Wam radnym, którzy ze strachu 
lub w imi  w asnego interesu dokonali cie zamachu na o wiat  publiczn . Nikt z Was st d 
nie wyjedzie, mo e kto , nigdzie si  nie ukryjecie, chyba w tej wiosce kozackiej, która ma 
powsta  nad Brusienk .       

Kolejno g os zabra  Zast pca Burmistrza Pan Janusz Mazurek, który powiedzia , i  w 
materia ach, które otrzyma  radny Pan Edward Dziadu a w pierwszej interpelacji dotycz cej 
kosztów utrzymania i funkcjonowania szkó , kwota nie zgadza si  z kwot  dotycz  
wydatków na o wiat , któr  otrzyma  radny w drugiej interpelacji. W pierwszej by a kwota 
7 154 214 z  i to by y koszty funkcjonowania szkó  i zatrudnienia ogó em i nie zosta o uj te 
dowo enie dzieci, zakup pomocy dydaktycznych w ramach programu „Radosna Szko a” do 
Zespo u Szkó  w Nowym Lubli cu i nie uj to zakupu zr bków do kot owni, w drugiej 
tabelce, któr  otrzyma  radny po dodaniu tych nieuj tych kwot suma wynosi 7 377 934 z .  

os zabra  Pan Zdzis aw Zadworny, który powiedzia , e zatrudnianie w szko ach 
realizuj  dyrektorzy, a nie realizuje Burmistrz. Zaznaczy , i  w mi dzyczasie robione by y 
przedsi wzi cia, aby znale  pieni dze, aby m odym ludziom, którzy uko czyli studia 
umo liwi  prac , albo dla tych, którzy pracuj , eby mogli si  przekwalifikowa , dla 
przyk adu Burmistrz poda , e przy utworzeniu klasy integracyjnej potrzebni byli nauczyciele 
o odpowiedniej specjalizacji, aby ta klasa mog a funkcjonowa .  Zaznaczy  tak e, e nie tylko 
wzros o zatrudnienie w ród nauczycieli w gminie, ale tak e w ca ym kraju. Odno nie 
wywo ania prezesa ZNP z lekcji Pan Burmistrz powiedzia , e je eli nauczyciele zrobili 
spotkanie ze swoim prezesem i pojawia si  grupa nienazwana i zaczyna organizowa  ró ne 
spotkania, to Burmistrz poprosi  Pani  Leokadi  Zaborniak Prezesa ZNP w Cieszanowie na 
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rozmow  dotycz  tego tematu, ale nie zamierza  napada  na Pani  Zaborniak, jak niektórzy 
twierdz , tylko rozmowa by a na stopie kole skiej. Kolejno odno cie zad enia gminy do 
kresu wytrzyma ci Pan Zdzis aw Zadworny powiedzia , e je eli gmina mo e by  
zad ona do 60%, a faktyczne zad enie gminy wynosi 42% i wszyscy o wielko ci 
zad enia na koniec roku wiedz , gdy  podejmowane s  uchwa y Rady, to ile razy nale y to 
prostowa . Ponadto mówca podkre li , i  mówi  o „solidarno ci w ród nauczycieli”, eby nie 
powsta y dwie kategorie nauczycieli, jedni którzy b  pracowa  w oparciu o Kart  
Nauczyciela, a drudzy w oparciu o kodeks pracy. Mówca doda , i  niektórzy nauczyciele 
zacz li dyskusj  nie na temat dobra dzieci, ale dyskusj  na temat w asnego dobra i dochodz  
sygna y, i  nauczyciele wobec dzieci, których rodzice zapisali do szko y niepublicznej stosuj  
ró ne formy nacisku, a nauczyciel powinien oddzieli  to, co nale y do pracy w szkole od 

asnych pogl dów na temat ycia gminnego. Odno nie rodków, które s  dok adane do 
wiaty mówca powiedzia , e fakt ten nie nast pi  w tym roku, tylko co roku rodki s  

dok adane, które próbowali my ograniczy  np. obni aj c stopnie organizacyjne szkó   
w Kowalówce, Niemstowie, Nowym Siole oraz stopniowe wygaszanie Gimnazjum w Nowym 
Lubli cu, jednak e ju  wtedy powinni my si  zastanowi  nad inn  form  funkcjonowania 
tych szkó .  

Kolejno g os zabra  radny Pan Wojciech Bro , który powiedzia , i  proces likwidacji jest 
szybki i atwy, a powrót trudny. Nast pnie radny zapyta  dlaczego tych szkó  nie przeka emy 
w  drodze  umowy  cywilno  –  prawnej,  któr  to  mo liwo  daje  ustawa  o  systemie  o wiaty.  
Mówca doda , i  nie twierdzi, e Burmistrz chce wszystko le, albo tylko le i rozumie 
potrzeby gminy w zakresie finansów oraz rozumie potrzeby edukacyjne dzieci, ale nigdy si  
nie zgodzi na to, e przyczyna demograficzna jest wymieniana w uzasadnieniu projektu 
uchwa y przy likwidacji szko y publicznej, a jak zostanie utworzona szko a niepubliczna to 
tej przyczyny demograficznej nie b dzie. Kontynuuj c radny powiedzia , i  w szko ach 
niepublicznych nadal b dzie problem demograficzny i nadal b  klasy kilkuosobowe 

czone, które dla dzieci b  niekorzystne, a mówi to jako rodzic i nauczyciel. Zaznaczy , i  
wcze niej takie klasy czone by y, gdy  trzeba by o oszcz dza , a teraz robimy reform  i 
tworzymy szko y niepubliczne, eby nadal nauka odbywa  si  w klasach czonych. Ponadto 
mówca powiedzia , i  z wyst pienia Przewodnicz cego Rady Pani Stanis awy Chomyszyn na 
posiedzeniu Komisji O wiaty Kultury i Sportu wynika o, i  klasy czone nie s  z e, tyle e 
nauczyciel w klasie czonej jednej grupie po wi ca 20 minut i drugiej 20 minut zamiast 45 
minut.  

os w dyskusji zabra  Pan Fryderyk Zaborniak Wiceprzewodnicz cy Rady, który 
powiedzia , e pomys  Pana Burmistrza jest nie tylko nadziej  ma ych rodowisk wiejskich w 
naszej gminie, ale tak e w ca ej Polsce, a o wiata dla Burmistrza i radnych jest jednym z 
najwa niejszych dzia , która powinna by  jeszcze bardziej wzmocniona. Doda , i  cieszy 
si , e szko y w ma ych miejscowo ciach b  nadal funkcjonowa , gdy  jest bardzo du o 
czynników, które przemawiaj  za tym, aby szko y wiejskie by y ostoj  patriotyzmu i kultury. 
Podkre li , i  ma e dzieci powinne by  wychowywane jak najbli ej swojego rodowiska 
domowego z poczuciem bezpiecze stwa przy wspó dzia aniu z rodzicami i nie powinne  
w ci ym stresie, e za rok ich szko a zostanie zlikwidowana. Mówca powiedzia , i  jest to 
dla niego najwa niejsza decyzja od 12 lat od pierwszej próby likwidacji szko y w Kowalówce 
i wie y, e ta szko a b dzie funkcjonowa a jeszcze d ugie lata.        

W dyskusji g os zabra  tak e radny Pan Ryszard Wilusz, który odnosz c si  do ostatniej 
wypowiedzi radnego Edwarda Dziadu y powiedzia , i  poczu  si  ura ony, gdy  zarzuca si  
niektórym radnym podporz dkowanie woli Pana Burmistrza. Doda , i  radnych nie wybra  
Pan Zadworny tylko mieszka cy Cieszanowa i stara si  podejmowa  decyzje, poprzez 

osowanie, zgodnie z sumieniem oraz stara si  uwzgl dnia  wol  mieszka ców z którymi 
rozmawia.   
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Radny Pan Marian Pacho ek zabieraj c g os powiedzia   i  Rada nie uchwala powstania 
szkó  niepublicznych, tylko Rada uchwala uchwa  o zamiarze likwidacji szko y.  

Nast pnie Pani Stanis awa Chomyszyn powiedzia a, i  zgodnie ze statutem 
Przewodnicz cy Rady mo e udzieli  g osu so tysowi w ramach porz dku obrad w sprawach 
dotycz cych jednostki pomocniczej, któr  reprezentuje tj. so tysowi z Kowalówki, 
Niemstowa oraz Nowego Sio a.   

Kolejno g os zabra  radnych Pan Edward Dziadu a, który powiedzia , e nad zadanym 
pytaniem przez radnego Wojciecha Brozia (czy spó ka prawa handlowego, w której gmina ma 
100% udzia u mo e prowadzi  szko y niepubliczne, skoro gmina ma obowi zek prowadzi  
szko y publiczne) zastanawia si  wiele osób w Ministerstwie Edukacji Narodowej oraz w 
Zwi zku Nauczycielstwa Polskiego, gdy  utworzenie szkó  niepublicznych prowadzonych 
przez Spó  ZOG w Cieszanowie, jak nazwali prawnicy jest omini ciem prawa.  Doda , e 
je eli prowadzenie szkó  niepublicznych przez spó  by oby ca kowicie jasne i jak 
powiedzia  Zast pca Przewodnicz cego Rady Pan Fryderyk Zaborniak ca a Polska 
wzorowa aby si  na tym, to ca a o wiata przesz aby w r ce osób bogatych, którzy by na tym 
zarabiali.  Odnosz c si  do wypowiedzi radnego Pana Ryszarda Wilusza powiedzia , e nie 
wymienia  nazwiska i mówi  ogólnie o radnych, ale ma prawo tak s dzi  i takie jest radnego 
stanowisko. Ponadto mówca powiedzia , i  nie widzi tutaj adnego interesu dzieci, nadrz dn  
rzecz  jest dobro dziecka i zwi zany z tym poziom nauczania, a podrz dn  niebagateln  
rzecz  s  sprawy finansów, jednak nie mog  one dominowa  nad tym, jaka b dzie o wiata w 
gminie. Kontynuuj c radny powiedzia , e je eli dla dzieci nie mamy pracy, to dajmy chocia  

odemu pokoleniu najlepsze wykszta cenie. 
Pan Burmistrz Zdzis aw Zadworny zabieraj c g os powiedzia , e  nie ma adnego zapisu 

prawnego, który zabrania by spó ce prawa handlowego, w której gmina ma 100% udzia u 
prowadzenie szkó  niepublicznych i jeszcze nikt nie rozstrzygn , e jest to niezgodne z 
prawem. Kolejno mówca powiedzia , e prowadzeniem szkó  niepublicznych w gminie 
Cieszanów zajmowa  si  b dzie spó ka, dlatego, e spó ka jest gminna i najwy sza w adza w 
spó ce (walne zgromadzenie wspólników) to burmistrz, który w ustawie o systemie o wiaty 
wyst puje kilkakrotnie jako organ prowadz cy i ponosi odpowiedzialno  za to, jak s  
realizowane zadania o wiatowe i b c w cicielem spó ki sprzeczne by oby, aby burmistrz 
nie d  do tego, aby te zadania by y realizowane jak najlepiej. W przypadku stowarzysze , 

 to osoby fizyczne i burmistrz nie mo e wchodzi  do w adz zarz du i interes stowarzyszenia 
mo e by  rozbie ny z interesem tego co jest realizowane w spó ce gminnej. Odno nie 
poziomu wykszta cenia dzieci Pan Zdzis aw Zadworny powiedzia , e je eli dzisiaj d ymy 
do tego, aby mie  jak najwi cej dzieci w klasach, aby subwencja wystarcza a na ucznia, to w 
przypadku szko y niepublicznej mo emy te oddzia y zmniejszy , to czy w tym przypadku 
poziom nauczania spadnie je eli b dzie mniej dzieci w klasie oraz je eli system 
wynagradzania w szkole niepublicznej b dzie uzale niony od poziomu nauczania, to czy w 
tym przypadku poziom nauczania spadnie. Nast pnie Pan Burmistrz odczyta redni  ocen w 
gimnazjum w Cieszanowie z j zyka polskiego, które wynios y: 2,7; 2,4; 2,8; 2,6; 3,5 i nie 
spodziewa si , e w szkole niepublicznej rednia ocen b dzie ni sza.  Doda , i  pami ta 
pierwsz  reform , w której lekiem na ca e z o mia o by  gimnazjum i wielu tutaj na sali 
obecnych by o tak uradowanych, e wreszcie b dziemy mieli dobr  szko  i popiera o j  
bezwzgl dnie, sam Pan Dziadu a pami ta jak decyzj  kierowa  do Rady rozwi zania 
dotycz ce przewo enia dzieci z Lubli ca i Dachnowa ca ymi klasami i nie mia o to sensu, ale 
wtedy uwa  Pan Dziadu a, e tak b dzie lepiej, dlatego nie mo na twierdzi , e Burmistrz 
wie wszystko najlepiej, ale dobrze zmotywowany nauczyciel dostaj cy wynagrodzenie za 
dobr  prace b dzie wykonywa  j  lepiej ni  dzisiaj nauczyciel, którego praktycznie nie mo na 
dotkn  i nie mo na go zwolni , zgodnie z zapisami Karty Nauczyciela, gdy  ruch kadrowy 



8 
 

jest w momencie jak jest nowy regulamin organizacyjny. Mówca podkre li , i  projekty 
uchwa  dzi  przed one Radzie maj  dobr  alternatyw .      

Radny Pan Edward Dziadu a powiedzia , e b dzie g osowa  przeciwko likwidacji szkó  
w Kowalówce, Niemstowie i Nowym Siole. Zaznaczy , i  nie s dzi , i  Burmistrz posunie si  
do ordynarnego k amstwa, gdy  to nie radny wymy li  gimnazjum tylko profesor Handke 
oraz nie wymy li  limitu ile uczniów musi mie  szko a, eby powsta o gimnazjum i dopiero 
potem zosta o to sfolgowane i powsta o jeszcze gimnazjum w Dachnowie i Nowym Lubli cu. 
Doda , i  nie chce, aby zosta o przekonanie, e to Dziadu a chcia  wozi  dzieci z Dachnowa i 
Lubli ca do Cieszanowa, gdy  w tym czasie to by o obligo.    

Kolejno g os zabra  Pan Fryderyk Zaborniak Wiceprzewodnicz cy Rady, który 
powiedzia , i  nie chce prowadzi  z radnym Panem Dziadu  wojny i nie chcia by wraca   jak 
12-14 lat temu Pan Edward Dziadu a likwidowa  szko y, jak wtedy zale o na dobru dziecka, 
doda , i  radny Pan Dziadu a ma prawo g osowa  jak uwa a.   

Radny Pan Edward Dziadu a poprosi  o wymienienie cho  jednej szko y, któr  
zlikwidowa . 

Odpowiadaj c Pan Fryderyk Zaborniak powiedzia , i  radny Pan Dziadu a zamierza  
zlikwidowa  szko  w Kowalówce oraz zlikwidowa  szko  w Chotylubiu. 

Nast pnie radny Pan Edward Dziadu a odnosz c si  do powy szego zapyta , kto 
zlikwidowa  szko  w Chotylubiu. 

Kolejno  w dyskusji  g os  zabra  Pan  Zdzis aw Zadworny,  który  powiedzia ,  e  w swojej  
wypowiedzi nie mówi , e to radny Pan Dziadu a wymy li  gimnazja, ale Pan Dziadu a by  
wtedy gor cym zwolennikiem takiego rozwi zania, czyli utworzenia w gminie jednego 
gimnazjum, twierdz c, e jest to jedno z najlepszych rozwi za , jednak e istnia o wtedy 
rozwi zanie prawne, któro umo liwia o tworzenie oddzia ów zamiejscowych gimnazjum i nie 
by o potrzeby przewo enia dzieci z Dachnowa do gimnazjum w Cieszanowie.    

 Nast pnie g os zabra a Pani Stanis awa Chomyszyn Przewodnicz cy Rady Miejskiej w 
Cieszanowie, która odnosz c si  do poruszonego tematu w sprawie klas czonych 
powiedzia a, e takie klasy istniej  w szko ach w ca ej Polsce i wyniki jakie uczniowie 
uzyskuj  nie zale  tylko od klas czonych, od nauczyciela, ale równie  zale  w du ej 
mierze z jakiego rodowiska wywodzi si  ten ucze  i jakie ma podej cie do szko y. Kolejno 
podkre li a, e na pi tkowym posiedzeniu Komisji mówi a, e wol  rodziców jest, aby szko a 
w Niemstowie pozosta a i niewa ne czy b dzie prowadzona przez fundacj , czy 
stowarzyszenie, to szko a jest dla dziecka, a nie dla nauczyciela. Nast pnie zwracaj c si  do 
radnego Pana Wojciecha Brozia powiedzia a, e radny uczy  wielokrotnie uczniów z 
Niemstowa, którzy rozs awiali Zespó  Szkó  Publicznych w Cieszanowie, a by y to dzieci z 
klas czonych. Ponadto Pani Stanis awa Chomyszyn zwróci a uwag , i  dzisiaj Rada 
dyskutuje nad zamiarem likwidacji Filialnej Szko y Podstawowej w Kowalówce, Niemstowie 
i Nowym Siole, a ostateczna decyzja b dzie w maju i to czas poka e co dalej.  

os  w  dyskusji  zabra  radny  Pan  Zygmunt  Lesiczka,  który  zapyta ,  kto  straci  na  
utworzeniu szkó  niepublicznych. 

Odpowiadaj c na powy sze Pan Zdzis aw Zadworny powiedzia , e strac  na tym 
nauczyciele ok. 400 z  miesi cznie na wynagrodzeniu. 

Radny Pan Wojciech Bro  zabieraj c g os w dyskusji powiedzia , e jest przeciwnikiem 
klas  czonych,  nie  dlatego,  e  za  wszelk  cen  nie  chce,  aby  dziecko  uczy o  si  w  swojej  
miejscowo ci, tylko dlatego, e ilo  dzieci w tych szko ach jest bardzo ma a i b  klasy 
kilkuosobowe. Doda , i  nie zosta o podane, ile dzieci b dzie w poszczególnych klasach 
szko y niepublicznej i nie wyobra a sobie, e b dzie op acalne utrzymanie kilkuosobowych 
klas, jak teraz jest nieop acalne. Ponadto mówca powiedzia , e nie jest przeciwnikiem 
likwidacji szkó  filialnych, tylko jest zwolennikiem przekazania szkó  w drodze umowy 
cywilno – prawnej. 
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os zabra  so tys wsi Kowalówka Pan Janusz Weber, który powiedzia , e w wi kszych 
miejscowo ciach rodzice b  mieli wybór pomi dzy szko ami niepublicznymi, a 
publicznymi, a rodzice z mniejszych miejscowo ci jak Kowalówka maj  wybór, albo szko a 
niepubliczna, albo adna. Doda , i  mieszka cy miejscowo ci chc , aby szko a si  utrzyma a, 
zapyta  czy jest gwarancja, aby szko a niepubliczna w Kowalówce funkcjonowa a co najmniej 
5 lat oraz czy po pierwszym roku funkcjonowania niepublicznej szko y nie b  
egzekwowane op aty za szko .  

Pan Zdzis aw Zadworny odnosz c si  do powy szego powiedzia , e nie mo e da  
gwarancji, e je eli rodzice przeka  dzieci do szko y w Cieszanowie szko a w Kowalówce 

dzie funkcjonowa a. Zaznaczy , e nie widomo ile b dzie dzieci w klasach w 
poszczególnych miejscowo ciach, gdy  ca y czas jest migracja i b dzie to prognoza, ale 
liczba urodze  w ostatnich 10-ciu latach jest na podobnym poziomie i nie b dzie du ych 
ró nic w ilo ci dzieci w klasach w stosunku do obecnego roku. Kolejno w kwestii p atno ci za 
szko y mówca powiedzia , e istnieje prawna mo liwo , e op aty za szko  niepubliczn  
mog  by  pobierane, jednak e w o wiadczeniu jakie rodzic zapisuj cy dziecko do szko y 
niepublicznej otrzymuje od Prezesa ZOG w Cieszanowie jest zapis, e nauka jest bezp atna.    

Radny Pan Ryszard Wilusz zabieraj c g os w dyskusji powiedzia , e jest za utrzymaniem 
ma ych szkó . 

Kolejno so tys wsi Kowalówka Pan Janusz Weber zabieraj c g os zapyta , co sta o za 
decyzj  powstania niepublicznej szko y sze cioklasowej, a nie trzyklasowej.   

Odpowiadaj c Pan Zdzis aw Zadworny powiedzia , e nie by o adnej decyzji, tylko by a 
propozycja, to rodzice zdecyduj . 

Kolejno radny Pan Zygmunt Lesiczka poruszy  temat wysoko ci subwencji powo uj c si  
na art. 90 ust. 3 ustawy o systemie o wiaty, który mówi, e dotacje dla niepublicznych szkó  o 
uprawnieniach szkó  publicznych niewymienionych w ust. 2a przys uguj  na ka dego ucznia 
w wysoko ci nie ni szej ni  50 % ustalonych w bud ecie odpowiednio danej gminy lub 
powiatu wydatków bie cych ponoszonych w szko ach publicznych tego samego typu. 

Odpowiadaj c na powy sze Pan Burmistrz powiedzia , i  art. 90 ust. 2a ustawy o systemie 
wiaty mówi, e dotacje dla szkó  niepublicznych o uprawnieniach szkó  publicznych, w 

których realizowany jest obowi zek szkolny lub obowi zek nauki, przys uguj  na ka dego 
ucznia w wysoko ci nie ni szej ni  kwota przewidziana na jednego ucznia danego typu i 
rodzaju szko y w cz ci o wiatowej subwencji ogólnej otrzymywanej przez jednostk  
samorz du terytorialnego, a przytoczony zapis przez radnego mówi o szko ach, które nie 
posiadaj  uprawnie  szko y publicznej, a w naszym przypadku b dzie zastosowany art. 90 
ust. 2a, czyli subwencja w wysoko ci nie ni szej ni  kwota przewidziana na jednego ucznia 
danego typu i rodzaju szko y. 

Radny Pan Wojciech Bro  powiedzia , e je eli wcze niej pada y stwierdzenia, e albo 
szko a niepubliczna albo adna, jest to nie w porz dku, to jest przymus. Kolejno mówca 
przypomnia , e obowi zkiem gminy jako organu prowadz cego szko y jest dowo enie 
uczniów mieszkaj cych od szko y - 3 km dla szko y podstawowej i powy ej 4 km dla 
gimnazjum, a pojawiaj  si  g osy, e jak szko a zostanie zlikwidowana to rodzice b  wozi  
dzieci, a jest to nieprawda, gdy  gmina zabezpiecza dowóz dzieci do szko y. Kontynuuj c 
radny powiedzia , e jest za utrzymaniem tych szkó  nie w drodze likwidacji tylko w drodze 
przekazania, eby zabezpieczy  dan  szko  przed faktyczn  likwidacj .  

Odpowiadaj c Pan Zdzis aw Zadworny powiedzia , e na wszystkich zebraniach z 
rodzicami w tych mniejszych szko ach by o ankietowanie i  to rodzice wybrali jak  szko  
chc . Doda , e na wszystkich spotkaniach mowa by a, e gmina ma obowi zek zorganizowa  
dowo enie dzieci do szko y. 

os w dyskusji zabra  radny Pan Jacek Zaj c, który powiedzia , e je eli kilkaset 
rodziców decyduje, e chce swoje dzieci pos  do szko y niepublicznej, to nie b dzie 
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drzejszy od tej grupy, gdy  rodzice na pewno wiedz  co jest dobre dla ich dzieci. 
Kontynuuj c zwróci  uwag  na potrzeb  doprecyzowania zapisu prawnego, który da rodzicom 
gwarancj , e nie b  ponosi  op at z tytu u ucz szczania dzieci do szko y niepublicznej lub 
za remont szko y. 

Pan Zdzis aw Zadworny odpowiadaj c powiedzia , e taki zapis rodzic otrzymuje w 
wiadczeniu od Prezesa ZOG w Cieszanowie przy zapisaniu dziecka do szko y 

niepublicznej, e nauka b dzie bezp atna. Odno nie utrzymania i remontów budynków 
szkolnych Pan Burmistrz powiedzia , e spó ka u ytkowa  b dzie nieodp atnie i jakiekolwiek 
remonty wykonywa  b dzie gmina.  

Projekt uchwa y na Komisji O wiaty Kultury i Sportu uzyska  pozytywn  opini . 
Przewodnicz cy Rady Pani Stanis awa Chomyszyn podda a projekt uchwa y pod 

osowanie i stwierdzi a, i  zosta  on przyj ty g osami: „za” – 12 radnych, „przeciw” – 3 
radnych, „wstrzyma  si ” – 0 radny.  
 
Kolejno Zast pca Przewodnicz cego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczyta  projekt 
uchwa y: 
 

2) w sprawie zamiaru likwidacji Filialnej Szko y Podstawowej w Niemstowie, - 
za cznik nr 9 do protoko u – uchwa a nr XIX/7/2012. 

 
Projekt uchwa y na Komisji O wiaty Kultury i Sportu uzyska  pozytywn  opini . 

Przewodnicz cy Rady podda a projekt uchwa y pod g osowanie i stwierdzi a, i  zosta  
on przyj ty g osami: „za” – 12 radnych, „przeciw” – 3 radnych, „wstrzyma  si ” – 0 radny.  
 
Zast pca Przewodnicz cego Pan Fryderyk Zaborniak odczyta  kolejny projekt uchwa y: 
 

3) w sprawie zamiaru likwidacji Filialnej Szko y Podstawowej w Nowym Siole, - 
za cznik nr 10 do protoko u – uchwa a nr XIX/8/2012 

 
Projekt uchwa y na Komisji O wiaty Kultury i Sportu uzyska  pozytywn  opini . 

Przewodnicz cy Rady Pani Stanis awa Chomyszyn podda a projekt uchwa y pod 
osowanie i stwierdzi a, i  zosta  on przyj ty g osami: „za” – 12 radnych, „przeciw” – 3 

radnych, „wstrzyma  si ” – 0 radny.  
 

Pan Fryderyk Zaborniak odczyta  kolejny projekt uchwa y: 
 

4) w sprawie przyst pienia do Podkarpackiego Programu Odnowy Wsi na lata 2011-
2016 - za cznik nr 9 do protoko u – uchwa a nr XVIII/4/2012. 

 
os zabra  Pan Zdzis aw Zadworny, który powiedzia , i  Podkarpacki Program 

Odnowy Wsi na lata 2011-2016 jest programem autorskim Urz du Marsza kowskiego, który  
w 2011 roku zwróci  si  do gminy o wytypowanie 3 miejscowo ci do tego programu. Do programu 
z gminy Cieszanów zosta y wytypowane miejscowo ci Chotylub, Nowe Sio o i Dachnów, jednak 
okaza o si , e liczba ch tnych jest bardzo du a i Urz d Marsza kowski zwróci  si  teraz  
o wytypowanie jednej miejscowo ci i jest to propozycja, aby to by a miejscowo  Chotylub. 
Zaznaczy , i  b dzie to zagospodarowanie centrum wsi. 

Projekt uchwa y na Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego uzyska  pozytywn  
opini . 
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Przewodnicz cy podda a projekt uchwa y pod g osowanie i stwierdzi a, i  zosta  on 
przyj ty g osami: „za” – 14 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzyma  si ” – 0 radny. 
(udzia  w g osowaniu wzi o 14 radnych, sal  obrad opu ci  radny Pan Zdzis aw Kocio ek). 
 
 
Ad. VII.  Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Pani Stanis awa Chomyszyn poinformowa a zebranych, i  w dniu dzisiejszym nie 
wp yn a adna interpelacja, jednak od ostatniej sesji wp yn y dwie interpelacje radnego 
Pana Edwarda Dziadu y, na które otrzyma  odpowiedzi. 
 
Ad. VIII. Odpowiedzi na interpelacje zg oszone na poprzednich sesjach. 

 
os zabra  radny Pan Edward Dziadu a, który powiedzia , i  od jednej odpowiedzi si  

odwo . Kolejno zaznaczy , e odpowiedzi udzielone na interpelacje nie s  wyczerpuj ce 
oraz odpowied  na interpelacje, któr  podpisa  Zast pca Burmistrza Pan Janusz Mazurek 
zawiera b dy – Zast pca Burmistrza powo uje si  na uchwa  nr 82/LIX/2010, a powinien 
powo  si  na uchwa  nr 83/LIX/2010. Doda , e w odpowiedzi powinna by  informacja 
dotycz ca dokonanego poszerzenia dzia alno ci spó ki tj. prowadzenie przedszkoli, szkó  
podstawowych, gimnazjum. Ponadto radny poprosi  o rzetelne udzielanie odpowiedzi na 
interpelacje oraz o zwracanie uwagi przez Przewodnicz  na te odpowiedzi, aby by y 
wyczerpuj ce.  

os zabra a Pani Stanis awa Chomyszyn, która powiedzia a, e nie zdarzy o si  w tej 
kadencji, aby odpowied  na interpelacj  udzielona by a nie w terminie okre lonym w statucie. 
Kolejno Przewodnicz ca odczyta a pismo radnego Pana Edwarda Dziadu y dotycz ce uwag 
do odpowiedzi na interpelacj  z dnia 17 stycznia 2012 r.  

Odpowiadaj c Pan Janusz Mazurek Zast pca Burmistrza powiedzia , e pomy ka  
w odpowiedzi na interpelacje to zwyk y b d pisarski, a radny Pan Edward Dziadu a ma 
jakie  uprzedzenia do jego osoby.  
 
Ad. IX. Wolne wnioski i informacje. 
  

os zabra  so tys wsi Nowe Sio o Pan Wojciech Nieckarz, który odnosz c si  do 
likwidacji szkó  filialnych powiedzia , i  niewa ne jest jak szko a b dzie si  nazywa , tylko 
eby szko a funkcjonowa a, aby dziecko mia o blisko do szko y. 

Radny Pan Edward Dziadu a zapyta  czy co  si  zmieni o w sprawie firmy 
ubezpieczeniowej, która dzia a w Zak adzie Us ug Komunalnych w Cieszanowie. Zapyta  czy 
Panie, które prowadz  dzia alno  ubezpieczeniow  maj  zezwolenie na dodatkow  prac  
oraz czy Pani p aci za pr d i za ogrzewanie.  

Odpowiadaj c Pan Wies aw Ciep y powiedzia , i  Pani K dzior w tym roku zawiesi a 
dzia alno . Doda , i  tablicy reklamuj cej Towarzystwo Ubezpiecze  HDI nie wiesza  w 
budynku, gdzie znajduje si  Zak ad Us ug Komunalnych w Cieszanowie, wi c jej nie b dzie 
ci ga . 

 
Ad. X. Zako czenie obrad XIX Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
 

Wobec wyczerpania porz dku obrad Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Cieszanowie 
Pani Stanis awa Chomyszyn zamkn a posiedzenie o godz. 1430. 
 
Protoko owa a: Barbara Szymanowska 


